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Plats och tid Arbetsmarknadsenheten, Vaggeryd, 2012-09-21 kl 14.45-15.30 

Beslutande Klas Rydell, Försäkringskassan 

Håkan Gustafsson, Arbetsförmedlingen  

Hans Jarstig (KD), Habo Kommun 

Jan-Olof Larsson (M), Mullsjö kommun 

Ola Nilsson (KD), Jönköpings kommun 

Sören Ståhlgren (S), Vaggeryds kommun 

 

 

 

 

 

 

 

 

Övriga närvarande Marita Thalin, ersättare Försäkringskassan 

Andreas Appelberg, ersättare Arbetsförmedlingen  

Peter Hedfors, ansvarig tjänsteman  

 

 

Utses att justera Hans Jarstig Paragrafer         

Justeringens plats och tid Sofiahuset, Jönköping, 2012-09-27 kl 08.00 

Underskrifter Sekreterare   
  Peter Hedfors       

 Ordförande   
  Klas Rydell       

 Justerande   
 Hans Jarstig       

ANSLAG/BEVIS 
 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 

Organ Samordningsförbundet Södra Vätterbygden  

Datum för sammanträdet 2012-09-27 
 
 

Datum för anslags uppsättande 2012-09-28 Datum för anslags nedtagande 2012-10-29 

Förvaringsplats för protokollet Samordningsförbundets kansli, c/o Jönköpings kommun 

Underskrift   
 Peter Hedfors, ansvarig tjänsteman  
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§ 1. Öppnande   
Ordförande Klas Rydell hälsade alla välkomna och öppnade mötet.  
 
§ 2. Val av justerare  
Styrelsen beslutade välja Hans Jarstig till justerare. Tid för justering fastställdes.  
 
§ 3. Fastställande av dagordning 
Styrelsen beslutade fastställa dagordningen.  
 
§ 4. Aktuell information  
a) Information från ansvarig tjänsteman 
Tjänsteman informerade om aktuella frågor som han arbetar med, bl a förberedelser för 
flyttning av kansliet till lokal på Tändsticksområdet i Jönköping där AMA har kontor. 
Ordföranden hälsade tjänsteman välkommen på heltid från 120924. Avtal med Finnvedens 
samordningsförbund är klart. 
En särskild inbjudan lämnades att delta i avslutningsfest för Projekt Haa på Kungsporten 
120926 kl 17-19, med mat, musik, information mm.  
 
Styrelsen beslutade lägga rapporten till handlingarna.  
 
§ 5. Meddelanden 
Följande meddelanden mm anmäldes till styrelsen: 
a) Minnesanteckningar från AU 120917    
b) Minnesanteckningar från beredningsgruppen 120903  
c) Avtal med Finnvedens samordningsförbund om tjänsteman 
d) Minnesanteckningar styrgrupp Enter 120824 och 120917 
e) Minnesanteckningar styrgrupp projekt Haa 120807 
f) Försörjningsmåttet t o m juni 2012 
g) Ohälsotalet t o m augusti 2012 
h) Avtal med Eniro om grunduppgifter i katalog och web 
 
Styrelsen beslutade lägga meddelandena till handlingarna 
 
§ 6. Medel till projekt Enter 2013-2014 
Styrgruppen för Enter har gjort en genomgång av ekonomin och lagt fram ett förslag till 
budget 2013-2014. Eftersom projektet fungerar bra och ekonomin nu är mer stabil föreslår 
AU styrelsen att bevilja medel till Enter i enlighet med förslaget. 
 
Fråga ställdes om det fanns anledning att begränsa beslutet till att gälla 2013. Samtidigt 
betonades att det är viktigt med tydliga signaler att förbundet fortsätter stödja verksamheten. 
 
Styrelsen beslutade  
Att bevilja projekt Enter max 1.859.500kr för år 2013 och 1.908.000kr för 2014, 
Att uppdra åt ansvarig tjänsteman att underteckna avtal med projektägaren i enlighet med 
beslutet och 
Att ge ansvarig tjänsteman mandat att utanordna medel inom de beslutade kostnadsramarna. 
 
§ 7. Ansökan Projekt KrAmi 2013 
En ansökan om 1,0 milj för fortsatt delfinansiering av KrAmi 2013 har kommit. 
Socialtjänsten i Jönköpings kommun har haft dessa kostnader för implementering med i sin 
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preliminära VIP/budget för 2013, men strukit posten som en del av de besparingar man känt 
sig tvungen att genomföra pga den ansträngda ekonomin i kommunen. 
 
Beredningsgruppen hade följande synpunkter inför styrelsens prövning: 
- Projekt KrAmi är ett mycket bra exempel på hur god samverkan kring en målgrupp med 
stora problem kan ge bra resultat. De pengar som förbundet beviljat hittills har varit väl 
investerade medel. Det är mycket angeläget att verksamheten kan fortsätta.  
 
- Det är positivt att man planerar en utvidgning av verksamheten till personer som fyllt 30 
år eftersom behoven är stora och den åldern är en tid då många omvärderar sitt liv. Denna 
utvidgning bör dock begränsa sig till åren närmast efter 30 och gälla det utökade antalet 
platser som man räknar med att klara. Detta för att personer i målgruppen under 30 inte ska 
få svårare att komma med i projektet. 
 
- Det är mycket olyckligt att projektägarna inte har lyckats ordna en implementering av 
projektet i ordinarie verksamhet på det sätt som man avsåg att göra då man beviljades 
pengar för 2012. Om ekonomin för en implementering går att lösa under hösten, så är det 
positivt. 
 
- En grundförutsättning för att frågan om fortsatt bidrag till KrAmi ska vara aktuell att 
pröva är att förbundet får större tillskott till sin budget redan 2013. Annars finns inga medel 
att fördela. 
 
- Det är känt att Kriminalvården och Arbetsförmedlingen saknar möjlighet att ta varsin 
andel av kringkostnaderna utöver sina lönekostnader. I andra KrAmi-projekt betalas de 
normalt av berörda kommuner. Om förbundet får ökade medel och Jönköpings kommun 
klarar att ordna finansieringen av sin tjänst men inte övriga kostnader för KrAmi (lokaler, 
administration, handledning mm) så föreslås styrelsen besluta att bevilja bidrag till KrAmi 
med max 520.000kr för 2013. 
 
- Förbundet bör ta med i ett eventuellt fortsatt avtal om bidrag att deltagare från Habo, 
Mullsjö och Vaggeryd ska få plats utan kostnad samt att möjligheter bör finnas kvar för 
dessa kommuner att få plats (mot eventuell ersättning) när projektet implementeras. 
 
Under diskussionen instämmer flera i beredningsgruppens synpunkter. Jönköpings kommun 
har ännu inte lyckats lösa kostnaderna för en implementering, så ansökan är fortfarande 
aktuell. Håkan Gustafsson betonar att ett beslut om bidrag till KrAmi 2013 behöver gälla 
oavsett om förbundet får ökade medel för 2013 eller ej. Ansvarig tjänsteman bekräftar att 
förbundet har utrymme för det vid sidan om projekt Enter och kansliet, men att det då finns 
mindre medel kvar för kompetensutveckling och eventuella nya projekt. 
 
Styrelsen beslutade  
Att bevilja projekt KrAmi max 520.000kr för år 2013, under förutsättning att projektägaren 
Jönköpings kommun klarar att bekosta den tjänst som ingår i ansökan (480.000kr), 
Att projektet ska fortsätta prioritera åldersgruppen 18-29 år så länge förbundet bidrar till 
finansieringen, även om målgruppen börjar breddas, 
Att uppdra åt ansvarig tjänsteman att underteckna avtal med projektägarna i enlighet med 
beslutet och 
Att ge ansvarig tjänsteman mandat att utanordna medel inom de beslutade kostnadsramarna. 
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Styrelsen betonade samtidigt att projektägarna inte kan räkna med fortsatta bidrag från 
förbundet för år 2014. 
 
§ 8. Verksamhetsplan 2013 
Styrelsen och beredningsgruppen har idag haft ingående samtal om innehållet i 
Verksamhetsplan 2013 med budget 2013-2014. 
 
Styrelsen beslutade  
Att ge tjänsteman i uppdrag att ta fram ett utkast till ny verksamhetsplan utifrån dagens 
samtal 
Att utkastet mailas till hela styrelsen för granskning och tas upp för beslut 121001 innan det 
sänds till alla huvudmän för samråd 
Att samtliga huvudmän bekräftar via mail om utkastet godtas i befintligt skick eller om 
anledning finns att diskutera revideringar i utkastet. Om samtliga huvudmän mailar att 
utkastet godkänns så ställs planerat möte 121001 in. 
 
§ 9. Nästa möte 
Nästa styrelsemöte är alltså inplanerat 121001. Tanken är att det skulle vara ett kort möte 
om utkastet till Verksamhetsplan. Se föregående paragraf.  
 
Styrelsen beslutade att hålla mötet 121001 per telefon, om någon av huvudmännen meddelat 
att de inte kan godta utkastet till verksamhetsplan och budget i befintligt skick. 
 
§ 10. Övriga frågor 
Det fanns inga övriga frågor. 
 
§ 11. Avslutning 
Ordföranden tackade alla, särskilt Vaggeryds kommun, och förklarade mötet avslutat 
kl.15.30.  


